
 
Zápis č. 9/2011 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 9. zasedání AS FSv, které se konalo dne 14. 12. 2011

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, prof. Máca  
 
Dr. Šibrava zahájil 9. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Úprava stipendií 
3. Dlouhodobý záměr FSv na období 2011-2015 
4. Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis z 8. zasedání AS FSv ze dne 30. 11. 2011 byl schválen bez připomínek.  
Panu rektorovi byl odeslán senátní dopis a usnesení. Zatím se nevyjádřil. 
Prezentace pana tajemníka je vystavena na intranetu. 
 
Bod 2.  Úprava stipendií 
 
Prof. Máca předložil z pověření paní děkanky fakulty AS FSv k vyjádření návrh 
úpravy výše prospěchového stipendia. Studentská komora tento návrh 
projednala a doporučuje jej ke schválení s tím, že by měl být umožněn 
studentům s nejlepšími studijními výsledky přednostní přístup do KOSu, aby si mohli 
exkluzivně sestavovat rozvrh. Realizace už je diskutována s příslušnými osobami. 
Proběhla senátní diskuze. V lednu bude na toto téma diskutovat pedagogická 
komise. 
 
Hlasování: pro 21|proti 0| zdržel se 1 (z 22 přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Dlouhodobý záměr FSv na období 2011-2015 
 
Doc. Čiháková prezentovala nové úpravy dlouhodobého záměru FSv ČVUT 
v Praze. Proběhla senátní diskuze. Zejména požadavek studentů na předčasný 
zápis nejlepších studentů do rozvrhu. Tento požadavek je v souladu 
s předloženým návrhem dlouhodobého záměru. Jeho realizace je předmětem 
dalších jednání mimo diskuze o dlouhodobém záměru.  Doc. Košatka, doc. 
Demel a Ing. Cajthaml vznesli několik doplňujících otázek, na něž reagovala paní 
děkanka, doc. Čiháková a prof. Máca. Členové AS se domluvili na změně 
formulace, týkající se podpory habilitačních a jmenovacích řízení a renovací 
velkých laboratoří v budově D. Z přehledu stavebních akcí budou vypuštěny 
akce, které již proběhly. Prof. Konvalinka předá doc. Čihákové redakční 
připomínky k textu.  
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http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2011/prezence.xls
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Hlasování: pro 23|proti 0| zdržel se 0 (z 23 přítomných senátorů). 
 

Bod 4.  Různé 
 
Doc. Satrapa přednesl prosbu doc. Mácovi, zda by mohl poskytnout zpětnou 
vazbu změny známkování na systém A-F. Tyto statistiky jsou v KOSu. 
Neúspěšní absolventi našich bakalářských studijních programů mohou využívat 
studijních programů na Fakultě stavební v Bratislavě.  
 
Dr. Šibrava poděkoval senátorům za jejich práci a vyjádřil přání, aby příští rok byl 
úspěšnější, než letošní. 
Paní děkanka se k poděkování za práci senátorů připojila a popřála vše dobré 
do nového roku. 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 25. 1. 2012 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Z. Pešková 
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